
 

09/11/23 - Verslag Mechels Ondernemersplatform Binnenstad 
 
Aanwezig:  
 
Jan Simons, Tommy Willems, Birgitte van de Graaff, Piet Verlinden (Unizo), Luc Mariën, Barbara 
Willems, Lisa Van der Zweep, Christian Michiels (Horeca Mechelen/Mechelen MeeMaken), Jana 
Kerremans, Ilse Hermans, Carin van der Hoeven (MEST) 
 

 
Agenda 
 

1. Nieuwe verkeerssituatie OLV 
2. BIN Netwerk 
3. Kalender Mechelen MeeMaken 2024 
4. Construct Europe 
5. Varia  

 
Bespreking à Zie presentaties in bijlage 
 
Nieuwe Verkeerssituatie OLV 

• Waar en wanneer worden de camera’s geplaatst? Piet Verlinden, Unizo 
Camera’s zijn reeds geplaatst ter hoogte van de Korenmarkt. Deze zullen in de toekomst in 
werking gesteld worden. 

 
BIN-netwerk 

• De informatie van BIN zal mee opgenomen worden in de communicatie naar handel en 
horeca, dit ter bevordering van verrijking deelnemers. 

• Ook het meldingsformulier van Mechelen zal extra aandacht krijgen voor meldingen in 
verband met zwerfvuil, overlast,… 

 
Kalender Mechelen MeeMaken 

• Markta zal de koopzondag van april versterken door een zondagsmarkt te organiseren. Ze 
plannen een gethematiseerde markt, bijvoorbeeld in het Construct Europe thema Ridders 
van het Gulden Vlies. 

• Unizo blijft geloven in een ontkoppeling van het Warm Welkom Weekend en het Weekend 
van de Klant. Mechelen MeeMaken heeft dit mee opgenomen bij het opmaken van de 
kalender 2024, alsnog werd er beslist dit weekend te blijven delen om zo de koopzondagen 
zo strategisch mogelijk in te kunnen blijven zetten. Vanuit Mechelen MeeMaken kwam de 
vraag om samen met Unizo te kijken naar hoe ze samen de communicatie kunnen 
versterken. 

 
Construct Europe 

• Er is vraag tot aandacht voor het eerste soldenweekend, dat bezoekers en shoppers nog 
steeds vlot de binnenstad kunnen bereiken. 

• Markta is zeer tevreden over de flexibiliteit bij de opbouw van de opstelling zodat de laatste 
markt van 2023 gewoon kan doorgaan, maar vragen wel aandacht voor de verplaatste markt 
van 6 januari. 

• Korte Bruul is afgesloten van 26 december, de communicatie naar handelaars en horeca-
uitbaters zal zo snel mogelijk uitgestuurd worden. 

• Horeca vraagt een mooie samenwerking voor 31/12, mobiele togen zullen zeker positief 
onthaald worden. Barbara Willems bekijkt deze opties. 



• De presentatie van Construct Europe bevat elementen die nog onder embargo zijn en kan 
daarom niet mee opgenomen worden in dit verslag. Alle actuele informatie is terug te vinden 
op https://construct-europe.be/  

 
Varia 

• Er is overlast door scooters in de winkelstraten tijdens de autoluwe uren. Het gaat hier om 
scooters klasse B, dus met nummerplaat.  
Deze opmerking werd doorgegeven aan de dienst mobiliteit. 

• De Raad van Bestuur van Mechelen MeeMaken kent enkele nieuwe leden. Pia Indigne en 
Birgitte hebben de raad verlaten en werden vervangen door Paul van Helden (Tokotien) en 
Marieke Nuytemans (Unwined). 

• De Shopping Shuttle zal rijden op 11/11, dit zal ook zo gecommuniceerd worden. 

• Mest vzw engageert zich om op de volgende MOB’s aanwezig te zijn. 

• Unizo vraagt om bij de opmaak van de agenda van de MOB meer handel-gerelateerde zaken 
te agenderen. 
Het punt rond bereikbaarheidsacties werd op het laatste moment geschrapt gezien de wissel 
van burgemeester en schepen mobiliteit. Dit agendapunt zal naar de volgende MOB 
verhuizen. Agendapunten worden steeds vooraf doorgegeven en suggesties zijn altijd 
welkom. 

• Alle ondernemers zijn welkom op het UNIZO-evenement op 14 november 2023 in Malinas. 

• Het stoepbordenreglement zou nog eens onder de aandacht gebracht moeten worden onder 
de ondernemers in het kernwinkelgebied (Birgitte van de Graaff). 

• De elektriciteitskasten in de winkelstraten zijn vaak besmeurd met verf, stickers en tags. 
Concreet kwam het voorstel van deze te overplakken met citymarketing of kunst. (Birgitte 
van de Graaff) 
Deze vraag werd voorgelegd aan de collega’s van Marcom. 

• Markta vraagt flyers om de Shopping Shuttle extra kracht bij te zetten bij de marktbezoekers. 
Met 10.000 flyers op A6 zouden ze al heel wat marktbezoekers kunnen informeren. Luc 
engageert zich om deze intern dan verder te verdelen. 
De vraag werd doorgestuurd naar Marcom en dienst mobiliteit. 

 
Volgende MoB  

- Data en agenda tbc 
 
 

https://construct-europe.be/

